
Obradowała Rada Metropolii
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W Polednie w gminie Bukowiec obradowa?a Rada Metropolii Bydgoszcz. Porz?dek obrad przewidywa? 
omówienie sprawozdania finansowego z dzia?alno?ci stowarzyszenia za miniony rok, proponowanych zmian 
statutowych i projektu stanowiska rady do marsza?ka województwa w sprawie w??czenia przedstawicieli 
metropolii do prac nad polityk? terytorialn? województwa i polityk? rozwoju potencja?u miast sto?ecznych 
województwa. Cz?onkowie rady, w której zasiada burmistrz Teresa Substyk, zaj?li si? tak?e przyj?ciem stanowiska 
do marsza?ka dotycz?cego oczekiwanej roli metropolii w procesie realizacji instrumentu Zintegrowane Inwestycji 
Terytorialne (ZIT). Dyskutowano te? o budowie ?cie?ek rowerowych z Bydgoszczy do Solca Kujawskiego.
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